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Akademický senát FSv ČVUT 
Zápis ze 17. zasedání AS FSv, které se konalo dne 25.11.2009

 

Přítomni: viz. prezenční listina 

Hosté:  prof. Wald, prof. Konvalinka, prof. Kohoutková, doc. Jettmar, Mgr. Gazda, Ing. 
Bolom, Ing. Gallová, prof. Máca 

 
Dr. Šibrava zahájil 17. zasedání AS, přivítal přítomné, seznámil je s programem zasedání.  
O slovo požádal doc. Jettmar a pronesl úvodní projev.  
 
Program: 
 
1. Kontrola zápisu 
2. Volba kandidáta na děkana 
3. Podmínky pro přijetí na FSv do všech forem studia 
4. Různé 
 
Bod 1. Kontrola zápisu 
 
Zápis byl schválen beze změn. Členové AS byli opět vyzváni k doplnění otázek položených panu 
rektorovi při 14. zasedání AS.  
 
Bod 2.  Volba kandidáta na děkana 
 
Doc. Demel seznámil přítomné s volebním řádem kandidáta na děkana. Byly rozdány volební 
lístky a zahájena tajná volba. Po odvolení všech přítomných senátorů volební komise otevřela 
urnu a spočítala hlasy. V prvním kole nebyl zvolen žádný z kandidátů.  
Výsledky hlasování: 
prof. Kohoutková 15 platných hlasů – prof. Konvalinka 10 platných hlasů – 1 hlas neplatný. 
 
Proběhlo druhé kolo tajné volby. Ve druhém kole byla zvolena kandidátem na děkana prof. 
Kohoutková. 
Výsledky hlasování: 
prof. Kohoutková 16 platných hlasů – prof. Konvalinka 9 platných hlasů – 1 hlas neplatný. 
 
AS FSv ČVUT v Praze na svém 17. zasedání zvolil ve druhém kole tajné volby  kandidáta na 
děkana prof. Kohoutkovou počtem 16 platných hlasů (prof. Konvalinka 9 platných hlasů, 1 hlas 
neplatný). 
Hlasování o usnesení AS: 
Pro: 26  |   Proti: 0  |  Zdrželi se: 0 
 
Bod 3.  Podmínky pro přijetí na FSv do všech forem studia 
 
Prof. Máca seznámil senátory se změnami podmínek přijetí na FSv do všech forem studia. Na 
žádost Ing. Knytla byla zvýšena kapacita studentů v navazujícím Mgr. studiu A+S na 200 
studentů. Prof. Kabele přednesl drobné připomínky pedagogické komise, které budou do 
podmínek pro přijetí zapracovány.  
AS FSv ČVUT v Praze projednal a schválil podmínky pro přijetí na FSv do všech forem studia. 
Hlasování: 
Pro: 26  |   Proti: 0  |  Zdrželi se: 0 
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Prof. Máca doplnil informace o platnosti aktualizací našich studijních doktorských programů. 
 
Bod 4.  Různé 
 
Vedení fakulty předkládá AS návrh na udělení Šolínovy medaile: 
doc. Ing. Petru Kuklíkovi, CSc. – K134 
RNDr. Aloisi Kopeckému – K128 
Ing. Svatopluku Zídkovi – prezident ČSSI. 
AS projednal jednotlivé návrhy na udělení Šolínových medailí. 
 
AS FSv ČVUT v Praze doporučuje udělení Šolínovy medaile Ing. Svatopluku Zídkovi. 
Hlasování: 
Pro: 23  |   Proti: 0  |  Zdrželi se: 3 
 
AS FSv ČVUT v Praze doporučuje udělení Šolínovy medaile RNDr. Aloisi Kopeckému. 
Hlasování: 
Pro: 24  |   Proti: 0  |  Zdrželi se: 2 
 
AS FSv ČVUT v Praze doporučuje udělení Šolínovy medaile doc. Ing. Petru Kuklíkovi. 
Hlasování: 
Pro: 25  |   Proti: 0  |  Zdrželi se: 1 
 
Připomínky k návrhu smlouvy mezi fakultou a SUZ o provozu bufetu budou prodiskutovány 
mimo zasedání AS a sepsány. Schůzka se bude konat 2.12.2009 v 9:00 v B365. 
 
Termín příštího zasedání AS FSv ČVUT: 16.12.2009 v 9:00 v místnosti B169. 

 
RNDr. Zdeněk Šibrava, CSc. 

           předseda AS FSv ČVUT  

Zapsala: Z.Pešková 


